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INTERPELLATION TILL STATSRÅD

Till statsrådet Andreas Carlson (KD)

2024/25:301 En hållbar och rättvis taxibransch

Taxibranschen spelar en avgörande roll för att tillgodose människor med säkra 
och pålitliga transporter. Trots dess viktiga funktion har branschen drabbats av 
strukturella problem och utmaningar som påverkar både förare och taxibolag 
negativt. Det är hög tid för regeringen att agera och genomföra en 
helhetsöversyn av taxibranschen för att skapa en välfungerande och hållbar 
sektor.

Enligt tidningen Expressens granskning finns det allvarliga brister inom 
branschen, något vi socialdemokrater länge har lyft fram. Oseriösa aktörer 
underminerar inte bara förarnas villkor utan medför också omfattande förluster 
av skatteintäkter för staten. Detta är skatteintäkter som i stället skulle kunna 
användas för att stärka välfärden. Det är därför nödvändigt att stärka 
regelverket och säkerställa att tillsynen är tillräcklig för att upprätthålla ordning 
och reda i branschen.

Regeringen har hittills inte presenterat några tydliga åtgärder för att lösa dessa 
utmaningar, trots att problemen är välkända och bekräftade av olika 
granskningar. Vi socialdemokrater menar att detta är en oacceptabel utveckling 
som måste mötas med politiskt ansvarstagande och konkreta reformer.

Mot denna bakgrund vill jag ställa följande frågor till statsrådet Andreas 
Carlson:

 

1. Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att säkerställa att 
taxibranschen fungerar på ett hållbart och rättvist sätt, med ordning och 
reda som grund?

2. Hur ser statsrådet på behovet av en helhetsöversyn av taxibranschen, 
särskilt med fokus på att minska förlorade skatteintäkter och stärka 
regelverket för att säkerställa konkurrens på lika villkor?

Från Riksdagsförvaltningen
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Kadir Kasirga (S)

Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


